
P R O T O K Ó Ł
z  XXIII  Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej 

odbytej w dniu  24 listopada 2016 r.

obrady rozpoczęto o godz. 12.oo zakończono o 14.oo  

Miejsce obrad: sala narad w budynku obok Urzędu Miasta

Na stan 15 Radnych w Sesji Rady uczestniczyło 15 Radnych.

W obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta
- Sekretarz Miasta
- Skarbnik Miasta,
- Radca prawny – p. Jacek Oluszczyk

P u n k t   1

                  Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca Rady
Miejskiej Pani Teresa Pawłowska. 
Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   2

                  Protokół z   Sesji Rady zostały przyjęty jednogłośnie bez uwag.

P u n k t   3

        Przewodnicząca  Rady  przedłożyła proponowany porządek obrad  :
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie protokołu  z ostatniego  posiedzenia.
3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
4. Informacja  Przewodniczącej  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie

międzysesyjnym.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
6. Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady o pracy Komisji między Sesjami

Rady.
7. Zapytania i interpelacje Radnych.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zasad zwrotu wydatków za świadczenia  z pomocy społecznej w zakresie  za-
dań własnych  gminy – w formie dożywiania,

2) opłaty prolongacyjnej,
3) określenia stawek podatku od środków transportowych na 2017 r.,
4) zmiany uchwały dotyczącej wprowadzenia opłaty targowej , dziennych stawek

opłaty, sposobu poboru , inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso na
2017r

5) utworzenia straży miejskiej,



6) wyrażenia opinii o uznanie lasu za ochronny w granicach Gminy Miasta Kry-
nica Morska w obrębie leśnym Stegna  w oddziale 177ax,

7) ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie Miasta
Krynica Morska , ustalenia opłat za parkowanie w tych strefach , opłaty dodat-
kowej oraz sposobu ich pobierania.,

8) uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi
oraz innymi podmiotami na rok 2017.

9. Sprawy różne.
10. Zakończenie obrad.

Burmistrz Miasta –  wprowadził do porządku obrad   do punktu 8 podpunkt 9  - uchwałę w
sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego poparcia budowy drogi ekspresowej S6.
  Radni   jednogłośnie  wyrazili  zgodę   na  wprowadzenie  do  porządku  obrad  w/w
uchwały.

Proponowany porządek obrad ze zmianą został przyjęty jednogłośnie.

              P u n k t   4

                 Przewodnicząca Rady złożyła informację o działaniach Rady podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.
Informacja stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   5

                      Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Miasta o złożenie informacji  
o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
Informacja stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   6

                   Przewodniczący Komisji stałych Rady złożyli informację o pracy Komisji między
Sesjami Rady.
Informacje stanowią protokoły z poszczególnych Komisji  ,  które znajdują się  w teczkach
Komisji.

Pan Witold Sidor – Radny -  poinformował między innymi o przeprowadzonej kontroli  dot.

-   stanu realizacji  przeprowadzonych kontroli  przez pracowników Urzędu Miasta tj.  opłat
targowych,  opłat  parkingowych,  opłat  klimatycznych  oraz  za  wszelkiego  rodzaju  punkty
usługowe itd.

Ze  względu  na  brak  kompletu  dokumentów  Komisja  Rewizyjna  zapoznała  się  z  częścią
materiałów w związku z czym członkowie komisji planują odbyć kolejne spotkanie dot. w/w
kontroli.



Protokół z tego spotkania zostanie przedstawiony na najbliższej Sesji Rady Miasta.

P u n k t   7

                  Zapytania i interpelacje Radnych .

P u n k t   8

                      Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie :

1) zasad zwrotu wydatków za świadczenia  z pomocy społecznej w zakresie  zadań własnych
gminy – w formie dożywiania, który został przyjęty większością głosów ( 14 za, 1 wstrzymał
się) jako                                                          

Uchwała Nr XXIII\221\16
W sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia  z pomocy społecznej w zakresie  zadań
własnych  gminy – w formie dożywiania.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

2) opłaty prolongacyjnej , który został przyjęty jednogłośnie jako
                                          

Uchwała Nr XXIII/222\16

W sprawie opłaty prolongacyjnej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

3)określenia  stawek podatku od środków transportowych na 2017 r.,  który został  przyjęty
większością głosów ( 14 za, 1 wstrzymał się) jako                                                          

Uchwała Nr XXIII\223\16

W sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 2017 r. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

4)  zmiany uchwały dotyczącej  wprowadzenia  opłaty targowej  ,  dziennych  stawek opłaty,
sposobu poboru , inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso na 2017r, który został
przyjęty jednogłośnie jako

Uchwała Nr XXIII\224\16

W sprawie zmiany uchwały dotyczącej wprowadzenia opłaty targowej , dziennych stawek 
opłaty, sposobu poboru , inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso na 2017r.  



Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

5)  utworzenia  straży  miejskiej,  która  nie  została  podjęta  (3-  za,  1-wstrzymujący  się,  11-
przeciw).

Burmistrz Miasta – poinformował Radę Miasta o intencjach, które nim kierowały w sprawie
powołania Straży Miejskiej. Zdaniem Burmistrza utworzenie Straży Miejskiej pomogłoby w
lepszym utrzymaniu porządku publicznego.
Burmistrz poruszył problem ze źle parkującymi samochodami w centrum miasta i  lesie oraz
dzikim handlu, które mają miejsce szczególnie w sezonie letnim (lipiec, sierpień). Powołanie
Straży Miejskiej miałoby za zadanie wyeliminowanie tego zjawiska.

Pani  Sylwia  Szczurek-  Radna- złożyła  wniosek  formalny  o  głosowanie  imienne.  Radni
przyjęli wniosek jednogłośnie. Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minutową przerwę w celu
przygotowania listy obecności do głosowania imiennego.
Po przerwie odbyło się głosowanie zgodnie z załącznikiem.

Witold Sidor-Radny-  poinformował Radę o rozmowach z wyborcami na temat zbyt małej
ilości miejsc parkingowych w stosunku do ilości budowanych mieszkań.
Radny poruszył sprawę nielegalnych budynków tymczasowych na terenie Banku, po których
po sezonie pozostaje całkowity nieład. Osoby dzierżawiące parkingi przy ul. Nowej nie dbają
o ład i porządek tych miejsc.

Burmistrz Miasta-  wyjaśnia iż utrzymanie pracownika Straży Miejskiej po części byłoby
finansowane z mandatów, które w pełni wpływałyby do budżetu gminy.
Burmistrz wyjaśnił również koszta związane z powołaniem Straży Miejskiej tj. zakup pojazdu
służbowego, umundurowanie oraz miejsce pracy.

W sprawie utworzenia straży miejskiej.
Uchwała nie została podjęta.

6)wyrażenia opinii o uznanie lasu za ochronny w granicach Gminy Miasta Krynica Morska w
obrębie leśnym Stegna  w oddziale 177ax, który została przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała Nr XXIII\225\16

W sprawie wyrażenia opinii o uznanie lasu za ochronny w granicach Gminy Miasta Krynica
Morska w obrębie leśnym Stegna  w oddziale 177ax.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



7) ustalenia  stref płatnego parkowania na drogach publicznych  na terenie  Miasta  Krynica
Morska , ustalenia opłat za parkowanie w tych strefach , opłaty dodatkowej oraz sposobu ich
pobierania, która została przyjęta jednogłośnie jako                                 

Uchwała Nr XXIII\226\16

W sprawie  ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie Miasta 
Krynica Morska , ustalenia opłat za parkowanie w tych strefach , opłaty dodatkowej oraz 
sposobu ich pobierania.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

8) uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami na rok 2017., który został przyjęty jednogłośnie jako

Uchwała Nr XXIII\227\16

W sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi podmiotami na rok 2017.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

9) przyjęcia  stanowiska dotyczącego poparcia  budowy drogi  ekspresowej  S6,które zostało
przyjęte większością głosów ( 14 za, 1 wstrzymał się ) jako 

Uchwała Nr XXIII\228\16

P u n k t   9

                           Sprawy różne.

P u n k t   10

                       W wyniku wyczerpania się porządku obrad  Przewodnicząca Rady zamknęła 
XXIII  Sesję Rady dziękując wszystkim za przybycie.

 Protokółowała                                                                                     Przewodnicząca Rady

 Natalia Reich                                                                                         Teresa Pawłowska
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